
Hvis det er en stilstand, skal du skrive ligger.
Hvis der er en bevægelse, skal du skrive lægger.

 
Eksempelvis: 

 

 
Hunden ligger i
kurven.
 
Hun ligger i sengen
hele dagen.

Telefonen ligger på
skrivebordet. 

 
Hunden lægger sig 
i kurven. 

Hun lægger sig 
over i sengen.

Han lægger telefonen
på skrivebordet.

Ligger eller lægger?
Det kan være svært at høre, hvornår man skal skrive ligge

eller lægge. Du skal finde ud af, om der er tale om en
bevægelse eller en stilstand. 
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Ligger 
(stilstand)

Lægger
(bevægelse)


